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در دیدار خاکی با نماینده مردم در 
مجلس عنوان شد :

اهتمام ویژه نماینده مجلس بر 
پیگیری معضلات آثار تاریخی و 

گردشگری البرز   

در  اشتهارد  و  فردیس  کرج،  مردم  نماینده 
میراث فرهنگی،  مدیرکل  با  صمیمی  نشست 
ویژه  پیگیری  از  صنایع دستی  و  گردشگری 
معضلات به خصوص در حوزه آثار تاریخی و 

گردشگری در البرز خبر داد. 
رحیم خاکی مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دستی البرز با حضور در دفتر علیرضا 
عباسی نماینده مردم کرج، فردیس و اشتهارد به 
دیدار و صحبت پیرامون مسائل میراث فرهنگی، 

گردشگری و صنایع دستی البرز پرداخت.
انتصاب  تبریک  این دیدار عباسی ضمن  در 
به عنوان مدیرکل میراث فرهنگی،  دکتر خاکی 
استان  گفت:  البرز  صنایع دستی  و  گردشگری 
البرز با توجه به نزدیکی به پایتخت ظرفیت خیلی 

خوبی در زمینه گردشگری دارد.
اینکه  به  اشاره  با  مجلس  در  مردم  نماینده 
زمینه  در  خصوص  به  ویژه ای  اهتمام  باید 
میراث فرهنگی و گردشگری وجود داشته باشد، 
حوزه  این  معضلات  و  موضوعات  پیگیری  از 
را  تاریخی  آثار  به  رسیدگی  عباسی  داد.  خبر 
برای جذب گردشگران مهم تلقی کرد و گفت: 
توسعه گردشگری یکی از مهمترین منابع درآمد 
در کشور و استان است که باید با توجه ویژه ای 

به آن پرداخته شود. 
 توجه ویژه به تسریع در امور سرمایه گذاران 

و  گردشگری  میراث فرهنگی،  کل  مدیر 
صنایع دستی البرز نیز در این نشست پیگیری و 
تأکید نمایندگان مجلس در مورد معضلات  این 
حوزه در استان را باعث توسعه هر چه بیشتر 

گردشگری عنوان کرد.
خاکی رفع چالش ها و تسریع در رسیدگی به 
امور سرمایه گذاران را از دیگر موارد مهم عنوان 
تاریخی،  به میراث  افزود: رونق بخشی  و  کرد 
در  صنایع دستی  گردشگری،  توسعه  همچنین 
استان البرز باعث هویت بخشی به این استان و 

از اهداف مد نظر است.

مدیرمخابرات منطقه گلستان : 
توسعه مخابرات با انسجام و همگرایی 

در حوزه شبکه امکان پذیر است 
با  را  توسعه  مدیر مخابرات منطقه گلستان، 
انسجام و همگرایی در حوزه شبکه امکان پذیر 
با  در جلسه  که  . غلامعلی شهمرادی  دانست 
حضور معاونت ، مدیران و روسای حوزه شبکه 
سخن می گفت : شبکه را از بخشهای کلیدی 
مخابرات بعنوان یک سازمان خدمت رسان فنی 
دانست و افزود :اقدامات فنی انجام شده در حوزه 
شبکه از فعالیت های برجسته مخابرات است که 
انسجام و همگرایی در این حوزه ، توسعه مخابرات 
را دربردارد . وی توسعه و نگهداری را از اهداف 
فعالیت های انجام شده در حوزه شبکه دانست 
و گفت : در بخش توسعه اقدامات موثری در 
سال گذشته انجام شده و این نشان دهنده توجه 
مخابرات به توسعه در جای جای استان است .  
مدیر مخابرات منطقه گلستان استفاده بهینه و 
حداکثری از ظرفیت ، امکانات و منابع موجود را از 
ویژگی های مهم اقدامات حوزه شبکه عنوان کرد 
و تاکید کرد : روش نوآورانه و مبتکرانه در بخش 
های مختلف حوزه شبکه موجب پیشبرد امور و 
اجرای به موقع پروژه  ها شده است که باید در 
تمامی ارکان سازمان تسری یابد . همچنین بهرام 
عیدی معاونت شبکه مخابرات منطقه گلستان با 
اعلام این مطلب که سرقت تجهیزات مخابراتی 
از چالش های  که  ارتباطات  آن قطع  تبع  به  و 
بزرگ حوزه شبکه بوده  همچنین تنگناهای مالی 
، موجب شده موانع فراوانی در روند اجرای پروژه 
مشاهده شود ، از طرفی اجرای طرح نجما بعنوان 
بزرگترین پروژه حوزه شبکه شرایطی ایجاد کرده 
بود که جز با همدلی  و تلاش مضاعف همکاران 
پیشبرد  انتظار  توانستیم  نمی  شبکه  بخش  در 
داشته باشیم . وی افزود : نقدینگی جهت خرید 
تجهیزات و ملزومات ازجمله درخواست های مهم 
به شمار رفته که امیدواریم در این زمینه همکاری 

لازم صورت گیرد .

مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان 
تاکید کرد:

افزایش بیش از ۳۰ درصدی مصرف 
در شبکه برق خوزستان

خوزستان  منطقه ای  برق  شرکت  مدیرعامل 
با بیان اینکه رشد مصرف شبکه برق خوزستان 
۳۰.۳ درصد افزایش پیدا کرده است بر رعایت 
الگوی مصرف تاکید کرد. محمود دشت  بزرگ 
بیان کرد: روز شنبه هفته جاری )۲۳ اردیبهشت( 
پیک مصرف برق شبکه خوزستان از مرز ۷ هزار 
مگاوات  و ۹۲  هزار  به ۷  و  کرد  عبور  مگاوات 
رسید. وی افزود: این مقدار نسبت به مصرف 
۵ هزار و ۴۴۲ مگاوات روز مشابه در سال قبل، 
۳۰.۳ درصد رشد را نشان می دهد. مدیرعامل 
شرکت برق منطقه ای خوزستان با اشاره به آغاز 
بر  برق،  مصرف  افزایشی  و شروع  گرما  فصل 
رعایت الگوی مصرف برق تاکید و از مشترکین 
خواست که با اقدامات لازم مانند تنظیم دمای 
کولر بر روی دمای آسایش ۲۴ درجه، شستشو و 
ایجاد سایبان برای آن، عدم استفاده از وسایل پر 
مصرف در ساعات اوج مصرف و خاموش کردن 
سیستم های سرمایشی اضافی و رعایت الگوی 
وزارت  که  بی سابقه ای  مشوق های  از  مصرف، 
گرفته  نظر  در  برق  مصرف  کاهش  برای  نیرو 
برخوردار شوند. شرکت برق منطقه ای خوزستان 
مسئولیت انتقال برق در دو استان خوزستان و 

کهگیلویه و بویراحمد را بر عهده دارد.

معاون فرهنگی و دانشجویی وزارت 
بهداشت خبر داد؛

تشکیل شورای فرهنگی و قرآنی در 
بیمارستان ها و مراکز درمانی

آوایی  بخش  اختتامیه ی  در  شیراوژن  عباس 
و  قرآن  جشنواره  هفتمین  و  بیست  خواهران 
عترت وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی 
با بیان اینکه قرآن یک حقیقت زنده است، اظهار 
داشت: نیاز بسیاری به پژوهش های بین رشته ای 
در حوزه قرآن، دین و سلامت داریم. وی همراه 
بودن بخش قرآن و عترت را در جشنواره نظام 
کرد:  و تصریح  عنوان  برجستگی ها  از  سلامتی 
تشکیل حلقه های معرفی با حضور دانشجویان، 
از  قرآن  آیات  در  مختلف  جلسات  و  اساتید 
جمله برنامه هاست. شیراوژن همچنین توجه به 
خوابگاه های دانشجویی دخترانه را برای توسعه 
وزیر  معاون  دانست.  لازم  قرآنی  فعالیت های 
بهداشت از تشکیل شورای فرهنگی و قرآنی در 
بیمارستان ها و مراکز درمانی خبر داد و گفت: 
می تواند  قرآن  با  انس  و  قرآن  آیات  خواندن 
بسیاری از مسائل را حل کند. شیراوژن با بیان 
سال  گرفته  صورت  پژوهش های  طبق  اینکه 
گذشته ۸۳ درصد دانشجویان مطرح کردند که 
همیشه و همه اوقات به خداوند توکل می کنند 
کرد:  خاطرنشان  دارند،  قبول  را  توکل  اصل  و 
را  کریم  قرآن  دانشجویان  درصد   ۸۰ همچنین 
دانشجویان  درصد   ۵۸ خود،  زندگی  راهنمای 
نمازهای واجب خود را اکثر اوقات به جا و ۴۷ 
درصد دانشجویان معتقد هستند که اعتقادات 
مذهبی موجب شده تا در برابر مشکلات صبوری 
داشته باشند و ۵۱ درصد دعا و مناجات را موجب 
شادی و نشاط می دانند. وی با بیان اینکه ۱۲۰ 
هزار نفر از دانشگاهیان در دانشگاه های علوم 
مسابقات  در  مختلف  بخش های  در  پزشکی 
فرهنگی و قرآنی شرکت کردند، گفت: در سال 
بخش  در  نفر  هزار   ۴۵ به  میزان  این  جاری 
معارفی و ۵۳ هزار نفر در کل بخش ها رسیده 
است. معاون فرهنگی وزارت بهداشت از حضور 
حدود شش هزار نفر از جامعه نظام سلامت در 
پیاده روی اربعین، سه هزار نفر در اعتکاف رجبیه 
و ۱۰ هزار نفر در اردوهای کاروان های راهیان نور 

در ایام پایانی سال در مناطق عملیاتی خبر داد.

انتقال  گفت:  خبر  این  اعلام  با  خدائی،  فیروز 
پایدار و ایمن گاز در سایه بازرسی فنی كارآمد و بهره 
ور محقق می شود و مسئولین این حوزه همیشه 
هدفمند  های  پایش  با  و  بوده  عملیات  پشتیبان 
تجهیزات و پشتیبانی به موقع از تأسیسات، مسیر 

انتقال مستمر گاز را هموار می کند.
برقی  و  مكانیكی  تجهیزات  سلامت  پایش  وی 
تحت نظارت امور بازرسی فنی در ۹ مركز تأسیسات 
تقویت فشار، ۴ ایستگاه اندازه گیری و صادرات گاز 
و ۶ مركز بهره برداری خطوط لوله در سطح منطقه، 
نظارت بر پروژه های در دست اجرا در تأسیسات 
تقویت فشار گاز، ایستگاههای اندازه گیری گاز و 
مراكز بهره برداری خطوط لوله منطقه، بازرسی از 
اقلام و نظارت بر تست هیدرواستاتیك پروژه ها، 
نظارت بر جوشكاری و عملیات تعویض لوله های 
عملیات  موارد  كلیه  بر  نظارت   ،wrinkle دارای 
هات تپ اجرا شده در گستره منطقه و نظارت بر 
اجرای تعمیرات خطوط لوله شامل اسلیوگذاری بر 
روی عیوب موجود در خطوط لوله منطقه، تعویض 
نیپل را از عمده ترین فعالیتهای انجام شده در حوزه 
بازرسی فنی سال گذشته نام برد. وی، بازرسی از 
كالاهای استراتژیك خریداری شده شامل لوله ها، 
اتصالات، شیرآلات، اقلام توربوكمپرسور، بازرسی و 
نظارت بر تعمیرات اورهال توربوكمپرسورهای منطقه 
در قالب پیمانهای اورهال و تأمین قطعات و بازسازی 
تستهای  بر  نظارت  داخلی،  های  شركت  توسط 
پیگرانی  نتایج  ارزیابی  تأیید صلاحیت جوشكاران، 
هوشمند و نظـارت بر تعمیرات اصلاحـی در خطـوط 
لولـه، بازرسی اقلام برق و ابزار دقیق، بازرسی اقلام 
كنترل خوردگی را از دیگر فعالیتهای انجام شده در 
طول ۱۲ ماه سال قبل نام برد. وی، همكاری با امور 
بازرسی فنی ستاد شركت ملی و انتقال گاز ایران در 
تعمیرات  دستورالعملهای  تدوین  و  بازنگری  زمینه 
خطوط لوله و بازرسی از بالابرها و ادوات باربرداری 
و همچنین استاندارد نشت یابی، انجام بازرسی ها 
و كنترل و پایش وضعیت خوردگی در خطوط لوله 
و تاسیسات منطقه و همچنین نظارت بر پروژه های 
تعویض عایق، كنترل و نشت یابی ۴۱۵۱ كیلومتر 
از خطوط لوله انتقال گاز را از نمونه اقدامات دیگر 

بازرسی فنی طی مدت یادشده اعلام كرد.
وی، همچنین از ولتاژگیری بالغ بر ۷ هزار كیلومتر 
از خطوط لوله این منطقه در سال گذشته خبر داد. 

بمنظور  افزود:  خبر  این  اعلام  با  خدائی،  فیروز 

انتقال پایدار و ایمن گاز، ولتاژگیری ۷ هزار و ۲۹۴ 
كیلومتر با برنامه ریزی های صورت گرفته طی دو 
تحت  گاز  انتقال  لوله  خطوط  تمامی  برای  نیمه 
به  وی  شد.  انجام  عملیاتی  منطقه  این  پوشش 
جذب ۸۰ درصد اعتبارات سرمایه ای منطقه اشاره 
کرد و گفت: در بخش عملیات نیز نسبت به سال 
۱۴۰۰ بکارگیری توربوکمپرسور و الکتروکمپرسورهای 
تاسیسات تقویت فشار گاز ۱۵ درصد افزایش و نیز 
نیز  تاسیسات تقویت فشار گاز  قابلیت دسترسی 
۴ درصد افزایش یافت. خدائی با اشاره به فرمایش 
مقام معظم رهبری )مدظله العالی( به عنوان سال 
»مهار تورم، رشد تولید«، اظهار داشت: لازم است 
همه همكاران در یك زنجیره به هم متصل و بصورت 
منسجم بیش از پیش تمام تلاش خود را بكار گیرند 
گردد.  فراهم  سال  شعار  تحقق  برای  ای  زمینه  تا 

در  بسزایی  تأثیر  جمعی  همکاری  داد:  ادامه  وی 
حل مشکلات و بهبود فرایندها داشته و انسجام و 
یكپارچگی فضای مناسبی را برای مشارکت فکری و 
هم افزایی کارکنان در جهت بهره وری و رشد سازمانی 
ایجاد می کند. خدائی همچنین از قابلیت اطمینان 
صددرصدی تاسیسات تقویت فشار گاز طی سال 
گذشته در این منطقه عملیاتی خبر داد. وی گفت: 
منطقه ۸ عملیات انتقال گاز موفق شد در طول سال 
گذشته با نگهداشت صددرصدی قابلیت اطمینان، 
نیاز مصرف كنندگان داخلی ) استانهای آذربایجان 
شرقی، غربی، اردبیل و قسمتهایی از استانهای گیلان، 
زنجان و كردستان مربوط به حوزه استحفاظی منطقه 
( بصورت كامل تامین کند. وی افزود: انجام روتین 
های كالیبراسیون، بازرسی فنی، بروسكوپی، آنالیز 
روغن، آنالیز ارتعاشات و آنالیز دما در تاسیسات، 

بهره برداری از تاسیسات اندازه گیری جهت اندازه 
صادراتی،  گاز  شیمیایی  و  فیزیكی  خواص  گیری 
انجام روتین ۱۶۰۰۰ ساعته توربین SGT۴۰۰، اجرای 
Tube Cleaning ایستگاه اندازه گیری گاز نوردوز 
اندازه گیری خواص فیزیكی و  و بازرگان، پایش و 
شیمیایی گاز صادراتی بصورت آنلاین جز اقدامات 
انجام یافته سال گذشته در ایستگاه ها می باشد.  
خدائی، انجام تعمیرات خط انتقال گاز ۳۰ اینچ تبریز 
/ نوردوز در ۲۹ نقطه، عملیات اتصال نهایی و تزریق 
گاز خط لوله ۲۰ اینچ پری، انشعاب ۱۲ اینچ نیروگاه 
آریان ۲ زنجان و ۶ اینچ و ۸ اینچ سهند فلوت تبریز 
جمعا بطول ۱۰۱۰۱ متر، عملیات اسلیوگذاری) یك 
مورد (، تعویض شیر ۱۰ اینچ) سه مورد ( را هم از 
جمله اقدامات مهم انجام یافته دیگر طی این دوره 

اعلام كرد.

در حوزه بازرسی فنی محقق شد؛

تحقق 100 درصدی برنامه های منطقه 8 عملیات انتقال گاز
تبریز - فلاح: مدیر منطقه ۸ عملیات انتقال گاز از تحقق ۱۰۰ درصدی برنامه های این منطقه عملیاتی در حوزه بازرسی فنی، طی سال گذشته 

خبر داد.

لازم است همه 
همكاران در 
یك زنجیره 

به هم متصل 
و بصورت 

منسجم بیش 
از پیش تمام 
تلاش خود را 
بكار گیرند تا 

زمینه ای برای 
تحقق شعار 
سال فراهم 

گردد

با حضور وزیر علوم،تحقیقات وفناوری ، توافقنامه انجام خدمات 
علمی و پژوهشی در زمینه ارتقا و بهبود فعالیت تصفیه خانه های 
فاضلاب شهرک ها و نواحی صنعتی در استان فارس بین شرکت 

شهرکهای صنعتی فارس و دانشگاه صنعتی شیراز امضا شد.
این توافق نامه با هدف فرآوری و بهینه سازی پساب تصفیه خانه 
شهرک ها و نواحی صنعتی، منعقد شده است. زلفی گل وزیر علوم 
تحقیقات و فناوری در آیین انعقاد این تفاهم نامه گفت:انعقاد این 
توافق نامه ها منجر به نفوذ دانش در صنعت خواهد شد. وی افزود: 
با انعقاد این توافق نامه، فراوری و تصفیه فاضلاب شهرک های 
صنعتی به وسیله یک شرکت دانش بنیان با کمک نانو تکنولوژی 
صورت می پذیرد و دانشگاه صنعتی شیراز زمینه استفاده از تجربیات 
پژوهشگران و دانشمندان این عرصه را فراهم می کند. وزیر علوم 
افزود: در اجرای این برنامه علمی و پژوهشی تعداد قابل توجهی 
از دانشجویان دکترا در زمینه تصفیه آب های صنعتی از طریق نانو 

اقدامات پژوهشی را به صورت عملی اجرا خواهند کرد.
مدیر عامل شرکت شهرکهای صنعتی فارس در آیین انعقاد این 

توافقنامه با اشاره به اینکه رویکرد اصلی این توافق بهره گیری از 
ظرفیت های علمی،تحقیقاتی و پژوهشی دانشگاه صنعتی شیراز 
در زمینه کمک به بهبود و ارتقای وضعیت تصفیه خانه خانه های 
فاضلاب شهرک های صنعتی استان گفت:در حال حاضر ۱۶تصفیه 
خانه در شهرک های صنعتی استان با ظرفیت تصفیه روزانه ۸هزار 
متر مکعب به فعالیت می پردازند که استفاده از دانش های جدید 
در زمینه مدیریت،راهبری و انجام بهینه فعالیت این تصفیه خانه ها 
ضروری است. سید مصطفی هاشمی افزود:یکی از مسائل مهم در 
تصفیه خانه های فاضلاب صنعتی استفاده بهینه از پساب تصفیه 
شده خروجی برای استفاده در فضای سبز و مصارف غیر شرب 
صنعتی است که در قالب این توافقنامه گام های محکم برای تحقق 

این مهم در استان برداشته می شود.
وی بر اهمیت به روز رسانی و ارتقای کارآیی تصفیه خانه های 
و  کرد  تاکید  استان  صنعتی  های  شهرک  در  صنعتی  فاضلاب 
گفت:بدون شک استفاده از نتایج تحقیقات،پژوهشها و فناوری 

های جدید می تواند نقش موثری در زمینه بهبود شرایط ایفا کند.

هاشمی اعتبار ریالی این توافقنامه را ۵میلیارد تومان اعلام کرد و 
گفت:نتایج این توافقنامه در کمک به حفظ محیط زیست و استفاده 

مطلوب از ظرفیت تصفیه خانه ها موثر خواهدبود.
تعاملات  افزایش  به  این شرکت مصمم  اینکه  بیان  با  هاشمی 
و همکاری های علمی و پژوهشی با دانشگاه ها و مراکز آموزش 
عالی در راستای استفاده از ظرفیت ها برای ارتقای بخش صنعت 
و شهرک های صنعتی استان است گفت:تفاهم نامه های مختلفی 
را منعقد کرده ایم تا ارتباط بین صنعت و دانشگاه بصورت عملیاتی 
وکاربردی دنبال شود و این توافق نامه هم بیانگر اهتمام عینی و 
علمی  خدمات  انجام  نامه  تفاهم  است.  موضوع  این  به  عملی 
پژوهشی ، آموزشی ، تحقیقات كاربردی ، مشاوره مدیریتی و اجرایی 
و ارتقاء بهره وری سه حوزه فنی ، محیط زیست و صنایع كوچك 
علوم  وزیر  در حضور  فارس  استان  نواحی صنعتی  در شهرکهاو 
،تحقیقات وفناوری به امضای مهندس سید مصطفی هاشمی مدیر 
عامل شرکت شهرکهای صنعتی فارس و دکتر محمد مهدی علویان 
مهر رییس دانشگاه صنعتی شیراز رسید. موضوع تفاهم نامه عبارت 
از مشاوره علمی و فنی، پژوهش و آموزش درراستای رفع نیازهای 
شرکت شهرک های صنعتی استان فارس در حوزه های معاونت 
فنی و صنایع كوچك و مدیریت ایمنی، بهداشت ،محیط زیست 
و انرژی است. مطالعات موردی و ارائه راه حل به منظور مدیریت 
هزینه، طرح های جامع ،ارتقا کیفیت ، رعایت الزامات ،رویكرد های 
بهره وری و رقابت پذیری ، توسعه علمی و آموزشی در تمامی زمینه 
ها از جمله صنایع كوچك ، زیست محیطی ، پدافند و انرژی و دامنه 
های تامین زیر ساخت ها و مدیریت آنها ،توصیه های كوتاه مدت 
و راهكار بلند مدت مرتبط با کارگروه های پژوهشی با دانشگاه که 
به صورت دستور کار پروژه های پژوهشی و یا به صورت دستور کار 
خدمات مشاوره ای و آزمایشگاهی و یا در قالب حمایت از پایان نامه 
کارشناسی ارشد و رساله دکترابه واحد پژوهشیارارجاع خواهد شد از 

دیگر موارد توافق نامه خواهد بود

وهشی در زمینه ارتقای بهره وری تصفیه خانه های فاضلاب شهرک ها ی صنعتی فارس امضای توافق نامه انجام خدمات پژ

شهردار مشکین دشت از احداث پایانه تاکسی و اتوبوس و سرای محله در کریم آباد خبر داد.
علیرضا صفرخانلو با اشاره به جلسه ای که با اعضای شورای اسلامی شهر مشکین دشت برگزار شد گفت: 
موضوع احداث پایانه تاکسی و اتوبوس و سرای محله در مناطق کم برخوردار مورد هدف قرار گاه اجتماعی 

استان یکی از برنامه های جدی شهرداری مشکین دشت است که به جد پیگیر این موضوع هستیم.
شهردار مشکین دشت در ادامه گفـت : شرکت مشاور طراحی نقش مهمی در ارائه طرح  برای این پروژه 

دارد.  به منظور اجرای بهتر و پیش بینی نیازهای شهر در این زمینه، شهردار و اعضای شورای اسلامی شهر 
با شرکت مهندسین مشاور به تبادل نظر پرداخته اند.

با راه اندای این مجموعه ها  بهبودی خوبی در خدمات حمل و نقل و امکانات فرهنگی و اجتماعی در این 
مناطق قابل انتظار است. لازم به ذکر است از ۶۶ محله کم برخوردار استان ۲ محله کم برخوردار در شهر 

مشکین دشت وجود دارد.

اجرای پروژه های جدید حمل و نقل در مناطق کم برخوردار مشکین دشت 

در جریان بازدید نماینده مقام معظم رهبری در بنیاد مسکن کشور از لارستان عنوان شد :
تامین مسکن نیازمندان چتر آرامش را بر سر آنان می گشاید

حضرت حجة الاسلام و المسلمین حسین روحانی نژاد نماینده ولی فقیه در بنیاد مسکن انقلاب اسلامی کشور در سفر به شهرستان 
لارستان بر لزوم شتاب بخشی به تامین مسکن نیازمندان تاکید کرد و اظهار داشت : تامین مسکن نیازمندان چتر آرامش را بر سر 

آنان می گشاید ، در سالهای اخیر گام های مهمی دراین عرصه برداشته شده است.
به گزارش روابط عمومی بنیاد مسکن استان فارس ، حجة الاسلام و المسلمین حسین روحانی نژاد نماینده ولی فقیه در بنیاد 
مسکن انقلاب اسلامی کشور درسفر به لارستان و دیدار با مسئولین این شهرستان با همراهی مدیر کل بنیاد مسکن فارس، 
رئیس دفتر نمایندگی ولی فقیه در بنیاد مسکن فارس، معاون پشتیبانی و رئیس حراست بنیاد فارس از زیر ساخت های تامین 

مسکن شهری و روستایی در لارستان بازدید کرد.
در این برنامه های بازدید که با حضور نماینده شهرستان های لارستان ، جویم ، خنج ، گراش و اوز در مجلس شورای اسلامی 
، نماینده لارستان و امام جمعه این شهر انجام گرفت مسوولان این شهرستان از تلاش بنیاد مسکن برای اجرای طرح های عمرانی و 
زیر بنایی و تامین مسکن محرومان تقدیر کردند. حجة الاسلام و المسلمین حسین روحانی نژاد نماینده ولی فقیه در بنیاد مسکن انقلاب 
اسلامی کشور در جریان بازدید از طرح نهضت ملی مسکن لارستان و طرح های تامین مسکن در بافت قددیم لارستان ، طرح بهسازی و توسعه معابر روستای 
باغ از توابع صحرای باغ را افتتاح کرد. وی همچنین در بازدید از روستای هدف گردشگری کریشکی و منطقه ویژه اقتصادی لارستان به میزبانی نماینده مجلس و 
مسوولان محلی حضور یافت و اجرای طرح های زیر بنایی را پیش نیاز توسعه همه جانبه این شهرستان دانست. حجة الاسلام و المسلمین حسین روحانی نژاد 
نماینده ولی فقیه در بنیاد مسکن انقلاب اسلامی کشور در جریان سفر به شهرستان لارستان گفت : لارستان از دیر باز محل حضور روحانیون برجسته و عالم و 
علمای ربانی بوده است ، وجود عالمان بزرگ در این شهرستان زمینه ساز پیروزی انقلاب اسلامی و تداوم نهضت اسلامی در جنوب فارس بوده است ، روحانیت 
در این شهرستان همواره در کنار مردم بوده و وجود بزرگان و افراد عالم و دانشمند تضمین کننده وحدت شیعه و اهل سنت و تداوم بخش آرمان های امام راحل 
بوده است. نماینده ولی فقیه در بنیاد مسکن انقلاب اسلامی کشور خاطر نشان کرد : مدیران دستگاه های اجرایی مرتبط با امر مسکن در استان و در لارستان ، 
ضمن فراهم کردن امکانات، بستر را برای حضور فعال خیران فراهم کنند. حساب ۱۰۰ امام راحل ظرفیتی کم نظیر برای تامین مسکن نیازمندان ایجاد کرده است 
که باید از این ظرفیت بیش از پیش استفاده کرد. حجة الاسلام و المسلمین حسین روحانی نژاد اضافه کرد : مدیران دستگاه های اجرایی ذی ربط شهرستان به ویژه 
دستگاه های اجرایی ، مسیر پیش رو برای حضور و تسریع در امور خیران در بحث مسکن تسهیل و هموار کنند. مدیران در خصوص تسهیل گری امور و هموار 

کردن مسیر برای حضور خیران، مسؤول هستند و موظف به گره گشایی از مشکلات قشر محروم و نیازمند هستند.

در نشست مشترک دو عضو شورای اسلامی شهر کرج با رئیس سازمان مدیریت آرامستان های شهرداری کرج عنوان شد
تکمیل ساختمان جدید پذیرش متوفیات در بهشت سکینه)س( با هدف خدمات رسانی به مراجعان 

مسعود محمدی و مجتبی حاج قاسمی دو عضو شورای اسلامی شهر کرج به صورت سرزده از آرامستان بهشت سکینه)س( بازدید 
کردند. به گزارش پایگاه اطلاع رسانی شورای اسلامی شهرکرج،مسعود محمدی و مجتبی حاج قاسمی دو عضو شورای اسلامی 
شهر کرج در سازمان مدیریت آرامستان های شهرداری کرج حضور یافتند و نشستی مشترکی را با رئیس سازمان مدیریت 

آرامستان های شهرداری کرج برگزار کردند.  
در این نشست علاوه بر ارائه گزارش عملکرد سازمان، به اقدامات و پروژه های انجام شده و در دست اجرا، مشکلات و 
نیازهای سازمان مدیریت آرامستان ها نیز اشاره شد. در حاشیه این بازدید مسعود محمدی با اشاره به آغاز اجرای پروژه احداث 
ساختمان جدید پذیرش متوفیات اظهار داشت: ساختمان فعلی این اداره قدیمی و جوابگوی نیاز شهروندان و خانواده های 
سوگوار نیست. وی ادامه داد: با توجه به اینکه رسالت اصلی مدیریت شهری اعم از شورای شهر و شهرداری، ارائه خدمات 
مطلوب به شهروندان است، احداث ساختمان جدید پذیرش متوفیات در بهشت سکینه)س( طی سال گذشته و امسال در دستور 
کار و تصویب شورا قرار گرفت که خوشبختانه هم اکنون این پروژه در حال اجراست و پیشرفت فیزیکی مطلوب دارد. محمدی عنوان کرد: 
توجه به اینکه سیما و بعد بصری آرامستان یکی از موارد مهمی است که در کمتر شهری به آن پرداخته شده اما وقتی وارد بهشت سکینه)س( کرج می شویم 
از لحاظ سیما و منظر و فضای سبز و زیباسازی شهری، اقدامات بسیار مطلوبی انجام شده که قابل تشکر و قدردانی است. مجتبی حاج قاسمی در پی حضور 
در سازمان مدیریت آرامستان ها، ضمن بازدید میدانی از چندین پروژه و ملاقات رو در رو با کارکنان بخش های مختلف، عملکرد رئیس و کارکنان آن سازمان 
را مطلوب دانست و افزود: یکی از مهمترین دستاوردهای مدیریتی در هر اداره ای علاوه بر تخصص و سلامت و مردم داری، موضوع پیگیری های مجدانه امور 
توسط مقام ارشد آن ارگان است، نکته ای که می تواند سبب عامل رشد سازمانی و هم علتی بر دلگرمی پرسنل شود.وی ضمن تقدیر از زحمات ریاست و تک تک 
کارکنان سازمان مدیریت آرامستان ها اظهار داشت: به عنوان یک عضو شورا تمام تلاش خود را چه در راستای رشد سازمانی و چه در مسیر حمایت از کارکنان 
جهت افزایش تخصص، رفاه و حل مشکلات موجود به منظور بالارفتن سرعت، دقت و خدمات بهتر این سازمان بکار گرفته و در این باب همگام با پیشرفت و 
توسعه مجموعه قدم بر می دارم. وی ضمن تشکر و قدردانی از تلاش ها و برنامه ریزی های مدون سازمان آرامستان ها در جریان ارائه خدمات به شهروندان گفت: 
بهشت سکینه)س( یکی از مجموعه های خدمات رسان مدیریت شهری کرج است که روزانه تعداد زیادی از شهروندان جهت انجام امور مربوط به متوفی خود به 
آن مراجعه می کنند. حاج قاسمی عنوان کرد: با توجه به رضایت مندی خانواده های عزادار از چگونگی و روند ارائه خدمات در این مجموعه، جا دارد که از تلاش ها 

و برنامه ریزی های مدون ریاست و تمامی پرسنل زحمت کش این سازمان نهایت تشکر را داشته باشم.


